
INTERPELACJA 

z 

VII Sesja  Rady Gminy Chełmża  

z dnia 23.09.2024 r. 

(wyciąg z protokołu) 

OSO.0003.46.2024 

(numer sprawy) 

Jakub 

Ingram 

Zapytał na jakim etapie jest budowa obwodnicy. 

Czy jest już zaakceptowany ostatni wariant jej 

przebiegu. 

 

 


